
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokół nr XXXII/202I

XXXII Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 28 lipca 2021 L , przeprowadzonej
w trybie zdalnym zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19,
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 28 lipca 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:51 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. ,\Tejciech Ovt'czarek
14. Jolanta Pacocha
15. PmNeł Pękała

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20. Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad.l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XXXII sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumiewania się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniachzwiązanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem
COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.
Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących

obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał radnych Rady Powiatu oraz
wszystkich gości przybyłych na dzisiejszą sesję. Stwierdził, że sesja została zwołana

na wniosek Zarządu Powiatu z dnia 23 lipca 2021 roku, zgodnie z art. 15 ust. 7 ustawy z dnia



5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym. Dodał, że wniosek o zwołanie sesji został

dołączony do zawiadomienia o sesji.

Wniosek stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi kworum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że porządek obrad
został przygotowany zgodnie z wnioskiem Zarządu Powiatu. Projekt porządku obrad Panie
i Panowie radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji . Przypomniał, że zgodnie
z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu, Rada może
wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu

Rady. Przy czym w przypadku sesji zwołanych w trybie art. 15 ust.7 wyżej wymienionej ustawy
do zmiany porządku obrad dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie prZYJęCIe

porządku obrad.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik , Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda , Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu uchwaliła porządek obrad sesji
obejmujący:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad .
3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2021-2026,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.
4. Zakończenie obrad XXXII sesji Rady Powiatu w Końskich.

Ad.3.
Rozpatrzenie projektów uchwal oraz podjęcie uchwal w sprawach:
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a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.

Projekty uchwał omówiła Edyta Drążkiewicz- Skarbnik Powiatu.

W dyskusji w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026 wzięli udział:

Radna Beata Zbróg poprosiłao wyjaśnienie, jaki jest zakres remontu drogi 0422T, czy to jest
cały odcinek Sierosławice - Dziebałtów, czy część oraz czy nie było możliwości wykonania
przebudowy tej drogi. Dlaczego ona jedna zostawiona jest w tym podpunkcie do remontu.
Zapytała jak wygląda sprawa ul. Młyńskiej w Końskich, ponieważ 22 kwietnia zeszłego roku
Pan Dyrektor Mościński mówił, że skrzyżowanie ul. Młyńskiej z Fabryczną, czyli drogi
powiatowej z drogą wojewódzką, aby mogło stać się rondem musi być zgoda wojewódzkich
władz. W związku z tym chciała się dowiedzieć jak się potoczyły sprawy i czy przy tej
przebudowie będzie mowa o rondzie. Odnośnie drugiego projektu uchwały zapytała

o rozbudowę drogi Końskie - Wąsosz, czy istnieje szansa na to, aby wykonana została również

ta droga w ciągu ulicy Browarnej , przy cmentarzu razem z zatokami zajazdowymi
i postojowymi po stronie zachodniej .

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że wie, iż na pewno droga
Modliszewice - Kazanów - Dziebałtów nie mogła być inwestycją, natomiast o szczegółach

może powiedzieć Dyrektor Mościński.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dopytał czy zakres rzeczowy
składanych wniosków jest taki sam jak składane było wcześniej 16 wniosków, czy zostały

poszerzone lub zmienione.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odnośnie remontu drogi
powiatowej 0422T Modliszewice - Kazanów - Dziebałtów poinformował, że przewidywana
długość do remontu wynosi 5362 i nie jest to cały ciąg drogowy tylko wybrane fragmenty.
Pierwszy odcinek Modliszewice - Kazanów o długości 2600 m. Następny odcinek to jest
umocnienie rowu przydrożnego przez miejscowość Kazanów. Kolejny to Kazanów - Brody
i ostatni Brody - Dziebałtów. Dodała, że wybrane zostały odcinki gdzie występuje najgorsza
nawierzchnia na tej drodze i tam będzie wykonywany ten remont. Natomiast nie można było

tego zadania potraktować, jako przebudowę, ponieważ przebudowa zgodnie z definicją jest
to polepszenie elementów pasa drogowego, elementów drogi w istniejącym pasie drogowym.
Wobecnym ukształtowaniu terenu, zagospodarowaniu terenu na danej drodze istniejące

chodniki na ulicy Południowej w Modliszewicach, które występują w szerokości półtora metra
należałoby rozebrać i wykonać chodniki dwumetrowe zgodnie z obowiązującymi przepisami.
Następnie poszerzyć jezdnię do 6 metrów przez miejscowość Modliszewice, a w miejscowości

Sierosławice wszystkie chodniki na długości 2,5 km uległyby rozebraniu i dostosowaniu
do parametrów, czyli do szerokości 2 metrów. Ponadto podobna sytuacja jest przez
miejscowość Kazanów gdzie zarówno jezdnia jak i chodniki nie spełniają wymogów żeby

nazwać to zadaniem inwestycyjnym i dostosować do parametrów obowiązujących na tej
drodze. Odnośnie ulicy Młyńskiej poinformował, że to zadanie nie obejmuje budowy ronda
z racji, że nie jest opracowana dokumentacja techniczna i na chwilę obecną ta dokumentacja
nie będzie opracowywana. W kwestii ulicy Browarnej , która znajduje się w ciągu drogi Końskie
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- Wąsosz - Czarna, która zostanie zrealizowana w ramach Funduszu Rozwoju Dróg oznajmił,

że na chwilę obecną nie będzie to zadanie rozszerzone. Dodał, że jest to całkiem oddzielne
zadanie i realizacja tego zadania wymaga rozbudowy drogi z racji , że ze spec ustawy drogowej
wykonanie żądanych zatoczek postojowych musiałoby być wykonane już po poszerzeniu pasa
drogowego . Może być realizowane, jako oddzielne zadanie , jeżeli zostanie opracowana
dokumentacja i wykupiony teren pod jego realizację.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosił, aby dyrektor odpowiedział
na jego pytanie czy były modyfikowane wnioski , czy są w takim samym zakresie.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że jeśli chodzi
o zakres rzeczowy to nie były modyfikowane.

Radna Beata Zbróg (Ad Vocem) oznajmiła, że zdążyła się douczyć, czym się różni remont
od przebudowy i rozbudowy i myśli, że w tym momencie, kiedy są możliwości sięgnięcia

po takie pieniądze, które będą pomagały sfinansować zadania drogowe w 95% to jest
to najlepszy moment, żeby poprawić właśnie takie drogi jak Sierosławice - Dziebałtów

i dlatego pytała o to. Wie, że chodniki są wąskie tak jak w miejscowości Kazanów, ale
w miejscowość Brody wcale tych chodników nie ma, tam też mieszkają ludzie i też chodzą

zimą po zaśnieżonych drogach praktycznie rzecz biorąc nie mając gdzie się schować przed
jakimkolwiek jadącym samochodem. Dlatego tylko pytała, czy jest szansa na to żeby przy
takich sprzyjających możliwościach finansowych mogli te drogę nie wyremontować, ale
właśnie przebudować. Podobnie z rondem na ulicy Młyńskiej i Fabrycznej uważała, że przez
ponad rok udało się zrobić dokumentację na to rondo , ponieważ budowanie następnego

skrzyżowania przy możliwościach wybudowania ronda jej zdaniem jest błędem, dlatego
na to zwraca uwagę.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że wcześniej

wszystko powiedział odnośnie poruszanych kwestii.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że rozumie pytanie Pani
Radnej, które uważa za zasadne, ponieważ jeżeli jest możliwość pozyskania 95% środków

to być może należało się pochylić i przeanalizować, które drogi należy zrobić, poprawić

dokumentację, czy zrobić już nie remont tylko budowę czy przebudowę.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że jeśli chodzi o drogę

Modliszewice - Kazanów to w grę nie wchodzi przebudowa tylko rozbudowa z wykupem
terenu żeby dostosować drogę do parametrów. Dodał, że aby z chodnika półmetrowego, czy
metrowego zrobić chodnik dwumetrowy, jezdnię poszerzyć trzeba nabyć teren, opracować

dokumentację i w ramach rozbudowy drogi można to wykonać. Tylko, że wykupy terenu będą

praktycznie przez wszystkie miejscowości, przez które ta droga przebiega. Podkreślił, że chodzi
tylko o brak gruntu i możliwość niedostosowania istniejących elementów pasa drogowego
do obowiązujących przepisów, które reguluje ustawa , rozporządzenie odnośnie dostosowania
drogi do odpowiednich parametrów.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dopytał o kwestię doprojektowania
ronda, o którym była mowa przy ulicy Młyńskiej i na rozmowie się skończyło, żadnych działań

dalej nie było.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że opiera się

na informacjach Świętokrzyskiego Zarządu, który jest zarządcą drogi wojewódzkiej . Robiąc
dokumentację muszą spełnić wszystkie wymogi zarządcy drogi wyższej kategorii i nie ma
odwołania od tego, że my zrobimy coś, że nam się tak podoba.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że były to tylko wstępne

warunki, które otrzymali i była mowa, że możemy się od tego odwoływać, bo jest możliwość
odstępstwa w zależności od natężenia ruchu i innych uwarunkowań, a nie zrobiliśmy nawet
kroczku żeby w tym kierunku iść . Zwrócił uwagę na bardzo ważną sprawę, nad którą należy

się zastanowić, czyli przebudowa skrzyżowania przy Kauflandzie, przy ulicy Armii Krajowej,
który jest puntem newralgicznym.

Wicestarosta Wiesław Skowron zwrócił uwagę na fakt, którego nie poruszył Pan Dyrektor,
a mianowicie na to, że na złożenie 3 wniosków do Polskiego Ładu mają ograniczony czas.
Opracowanie pewnych dokumentów na przykład dotyczących ronda, które tu wymienił Pan
Dyrektor muszą być w pierwszej kolejności w jego ocenie uzgodnione z Zarządem Dróg
Wojewódzkich i samo opracowanie dokumentacji to nie jest też prosta sprawa. Natomiast
terminy złożenia wniosków do Polskiego Ładu nie mogą być przesunięte i musieli się zmieścić

w określonym terminie żeby te wnioski zostały złożone.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk wyjaśnił, że on nie mówił o wnioskach
do Polskiego Ładu, tylko o koncepcji , ponieważ rozmawiali rok temu o dokumentacji odnośnie
ronda i przez rok czasu nie zostało nic zrobione . Dodał, że nie ma pretensji o to, że nie ma
na to zadanie złożonego wniosku tylko , że w tym zakresie zostało wysłane raz pismo, otrzymali
odpowiedź, że 100 m i cisza.

Wicestarosta Wiesław Skowron zwracając się do Przewodniczącego, oznajmił, że wskazał

w swoim wystąpieniu kwestię możliwości skorzystania z 95% subwencj i, dlatego on odniósł

wrażenie, że mówił o Polskim Ładzie.

Starosta Grzegorz Piec stwierdził, że jest to pilotażowy program, pierwszy nabór i mogą
złożyć trzy wnioski. Mogą wrócić do ulicy Młyńskiej do tego ronda, tylko to może potrwać

dwa, trzy lata i potem będzie zdziwienie, dlaczego nie złożyli wniosku wcześniej. W obecnym
naborze wybrali drogi , które są naprawdę ważne i drogie, ale działać będą dalej konsekwentnie
i jeśli nie przejdą wnioski w tym naborze to będą składane w kolejnych. Nadmienił, że następny

nabór jest planowany na listopad i myśli, że kolejne drogi zostaną złożone, na które będą

przygotowani. Zaznaczył, że należy poczekać jak się sprawy potoczą, ponieważ sytuacja jest
dynamiczna, natomiast ważne jest żeby przygotowana była dokumentacja, aby w odpowiednim
czasie złożyć wnioski.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że jest to program
pilotażowy i jesteśmy jednymi z pierwszych, którzy próbują tych pieniędzy zewnętrznych

trochę pozyskać.

Wicestarosta Wiesław Skowron uzupełniając wypowiedź Pana Starosty , który zwrócił

na bardzo istotną rzecz w pilotażowym programie, że złożone zostały wnioski na inwestycje,
remonty, czy przebudowy i wybrane zostały drogi, na które posiadają dokumentację.
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dodał, że idąc tym tropem należy się

zastanowić, które i jakie dokumentacje należy przygotować na lata następne, ponieważ jeżeli

będą kolejne nabory wniosków byli przygotowani i mogli wnioskować o środki.

Radna Beata Zbróg (Ad Vocem) podziękowała Przewodniczącemu za wsparcie, ponieważ
chyba podobnie myślą. Podziękowała także Zarządowi, Pani Skarbnik i Panu Dyrektorowi
za to, że droga Sierosławice - Dziebałtów jest tą drogą, która uznana została za ważną

i potrzebną do naprawy, ale w momencie, kiedy zostanie ona złożona w tym wniosku to nie ma
szans żeby na jesieni, bądź w następnym naborze tę drogę znowu wytypować i otrzymać na nią

jakiekolwiek dofinansowanie. Podkreśliła, że powinni pracować nad tym, aby drogi w powiecie
były remontowane na przyszłe lata, ponieważ potrzebna jest porządna infrastruktura drogowa.
Nowy ład jest takim momentem, kiedy rząd daje narzędzia i możemy sensownie o tym
pomyśleć. Podobnie dotyczy to ronda na ulicy Młyńskiej i Fabrycznej. Poprosiła o rozwagę

i pochylenie się nad tymi przynajmniej dwiema kwestiami.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poprosił, aby na chwilę obecną skupić się

na tych wnioskach, które chcą złożyć, ponieważ w tym celu zwołana została sesja. Uważa,

że należy się cieszyć z możliwości złożenia wniosku i otrzymania takiego dofinansowania,
a nie zwracać uwagę, że tą drogę wybrali czy inną. Dodał, że jest 21 radnych i każdy radny
mógłby palcem wskazać drogę, dlatego należy poczekać i zobaczyć jak będzie, ponieważjest
to program pilotażowy i nie jest powiedziane, że otrzymamy 100% dofinansowania.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że tak jak powiedział

Starosta może być dużo wniosków. Zapytał o zapis w uzasadnieniu odnośnie liczby kilometrów
wykonywanych dróg .

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że kilometraże są sumą

poszczególnych odcinków. Dodała, że nazwy zadań muszą zmieścić się w ograniczonej liczbie
znaków w aplikacji, ponieważ wszystkie wnioski składane są tylko i wyłącznie w formie
elektronicznej i jest ograniczona ilość znaków do uzasadnienia i gdyby chcieli podawać

wszystkie kilometry to po prostu by się nazwa nie zmieściła.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że chodzi mu o nazewnictwo
krótkie, bo jeżeli w punkcie B modyfikuje się przedsięwzięcie, czyli droga Stąporków 
Smyków - Radoszyce - Włoszezowa na długości 24 km to jest jedna droga, a w punkcie C
wymieniane jest kilka dróg i podawana jest odległość 14,4.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że może by SIę Jeszcze to słowo

zmieściło, ale trudno jej w tej chwili powiedzieć, dlatego, że nazwy były dostosowane do ilości

znaków w aplikacji. Może te nazwy nie są do końca czytelne, dlatego ona tak wyjaśniała, jakie
drogi zostały uwzględnione .

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że wiedzą o co chodzi.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz dodała, że to jest łącznadługośćwszystkich odcinków
objętych wnioskiem.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026.

Wyniki głosowania
ZA : 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/45/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

W dyskusji w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r. wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał w jakim celu i do czego jest potrzebny audyt
energetyczny w Domu Pomocy Społecznej.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że audyt jest obligatoryjnym
warunkiem tego programu i musi zostać wykonany, ponieważ jest to warunek dofinansowania.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanow sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r..

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron,
Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala
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Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada Powiatu
jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/46/2021 w sprawie zmian w budżecie Powiatu
Koneckiego na 2021 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

AdA.
Zakończenieobrad XXXII sesji Rady Powiatu w Końskich.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XXXII sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023.

przewodflzący
Rada powiatud !<v Końskich

'\

Zbign~~\ walczyk

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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